## 主要活動摘要 Highlights of the Year

## 2005







2005

June

 

 01-02
 亞太區經濟合作組織電子商貿督導小組技術支援研討會在香港舉行首個會議

 The first APEC Flectropic Company Street and Company Company
 Company Company

 The first APEC Electronic Commerce Steering Group (ECSG) technical assistance seminar held in Hong Kong

August

吳斌先生履任個人資料私隱專員

Mr. Roderick B. Woo took up the position of Privacy Commissioner for Personal Data 2

September

14-16
私隱專員出席在瑞士蒙特勒舉行的第二十七屆私隱及個人資料保障國際研討會
Privacy Commissioner attended the 27th International Conference on Privacy Privacy Commissioner attended the 27th International Conference on Privacy and Personal Data Protection in Montreux, Switzerland



2006

U5 January 保障資料主任聯會舉行2005-06年度第一次全體會員會議

Held the first plenary meeting of Data Protection Officers' Club for the membership year of 2005-2006

27 March 公署辦事處遷往灣仔皇后大道東248號12樓

The PCPD has been moved to 12/F, 248 Queen's Road East, Wanchai

9